
PRESENT SIMPLE v PRESENT CONTINUOUS 

ROZDIEL MEDZI JEDNODUCHÝM PRÍTOMNÝM ČASOM A PRÍTOMNÝM PRIEBEHOVÝM ČASOM 

 

PRESENT SIMPLE 
 

 prítomný čas, ktorý sa opakuje 
 

PRESENT CONTINUOUS 
 

 prítomný čas, ktorý prebieha teraz 

príslovky: 
every day,  Mondays,  usualy,  all the time 
 

príslovky: 
at the moment,  now,  today 

 
I, you, we they  go / he, she , it goes I´m, he´s, she´s, it´s, we´re, you´re, they´re going 
 

I go to school every day. – Chodím do školy každé ráno . 
On Mondays she goes to dance class. – Pondelky chodí na tanečnú. 
We read books all the time. – vždy čítame knihy. 

 

 

I´m going to school at the moment. –  Práve idem do školy. 
She ´s going to dance class now. – Teraz ide na tanečnú. 
We´re reading books today. – Dnes čítame knihy. 

 
zápor: 
I, you, we they  don´t go / he, she , it doesn´t go 

zápor: 
I´m not, he, she, it isn´t, we, you, they aren´t going 

 

I don´t go to school every day. – Nechodím do školy každé ráno . 
On Mondays she doesn´t go to dance class. – Pondelky nechodí na 
tanečnú. 

 

 

I´m not going to school at the moment. –  Práve nejdem do školy. 
She isn´t going to dance class now. – Teraz nejde na tanečnú. 
We aren´t reading books today. – Dnes nečítame knihy. 

 

 


